

أقدم أنا العميل الواردة بياناته أدناه بهذه التعليمات لفتح محفظة عقود خيارات الأسهم السعودية وأقر بعلمي واطلاعي على ما يلي:
 I hereby the client whose details are noted below, apply with this instruction to open Saudi Single Stock Options portfolio & confirm the following:

Client Consent	إقرار العميل
I confirm that I knowledge and understand the instrument's working mechanics and the obligations related in terms of trading, issuance or exercising of Options	1 أقر بعلمي واطلاعي بطريقة عمل الورقة المالية في السوق السعودي والالتزامات المتعلقة بالدخول فيها من تداول أو إصدار أو تنفيذ للعقود.
I confirm that I have read and signed Riyad Capital Brokerage services agreement and understand the risks related to "Options"	2 أقر باطلاعي و توقيعي على شروط وأحكام خدمات الوساطة للرياض المالية و فهمي للمخاطر المتعلقة بعقود الخيارات.
I confirm that I understand the fees imposed by Riyad Capital for dealing with Saudi Single Stock Options.	3 أقر بعلمي واطلاعي على رسوم الرياض المالية المتعلقة بالمنتج والعمليات الاستثمارية الخاصة بالتعامل في عقود خيارات الأسهم السعودية.
I Authorise Riyad Capital to Open a portfolio for Options trading purposes and to link it with my Investment Account added	4 أفوض الرياض المالية بفتح محفظة لتداول العقود وربطها بحسابي الاستثماري الموضح في الجدول أدناه

أقر بعلمي بأن التعامل في عقود خيارات الأسهم السعودية يعتبر من الاستثمارات عالية المخاطر التي قد لا تكون ملائمة لجميع المستثمرين نظرًا لآلية التعامل فيها والمخاطر التي تنطوي عليها، وعليه أفوض الرياض المالية بصفة وكيل تنفيذ التعليمات الصادرة مني دون أدنى مسؤولية على الرياض المالية أو أي من موظفيها

I hereby confirm my understanding that dealing with Saudi Single Stock Options as considered as a high-risk investment which might not be suitable for all investors due to transacting method & the risks involved. So, I authorise Riyad Capital as an executing agent to my instructions without any responsibility on Riyad Capital or any of its employees

	اسم العميل Client Name
	رقم الهوية Client ID
	رقم الحساب الاستثماري Investment Account
	التاريخ Date
	توقيع العميل Signature